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Abstract (en)
The pad printing machine has a carriage (45) which can be moved back and forth on a base plate (1) by means of a drive (25). The carriage (45)
has a U-shaped support (8) which is constructed in a box shape and is made of sheet metal. Mounted on the two limbs (9, 10) of the support (8)
protruding out of the machine housing (2) are a printing device (37) and an inking device (18) which can be moved with the carriage (45). The
support (8) made of sheet metal allows a very cost-effective and yet sturdy production of the pad printing machine. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Tampondruckmaschine weist einen Schlitten (45) auf, der auf einer Grundplatte (1) mittels eines Antriebs (25) hin-und herbewegbar ist.
Der Schlitten (45) weist einen U-förmigen Träger (8) auf, der kastenförmig aufgebaut und aus Blech hergestellt ist. An den beiden aus dem
Maschinengehäuse (2) herausragenden Schenkeln (9,10) des Trägers (8) sind eine Druckeinrichtung (37) sowie eine Einfärbevorrichtung (18)
angebracht, die mit dem Schlitten (45) bewegbar sind. Der aus Blech hergestellte Träger (8) ermöglicht eine sehr kostengünstige und dennoch
stabile Herstellung der Tampondruckmaschine. <IMAGE>
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